

Title (en)

APPARATUS FOR SUPPORTING ANIMAL FIXING TOOL.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM HALTEN EINER FIXIEREINRICHTUNG FÜR TIERE.

Title (fr)

APPAREIL POUR SUPPORTER UN INSTRUMENT DE FIXATION D'UN ANIMAL.

Publication

**EP 0584357 A1 19940302 (EN)**

Application

**EP 92905004 A 19920213**

Priority

- CA 2108125 A 19920213
- JP 9200151 W 19920213

Abstract (en)

An apparatus for supporting an animal fixing tool (100), to which a small experimental animal is fixed, is supported in a predetermined attitude with respect to an inspection equipment (300). A base board (2) is fixed to the inspection equipment (300). A lifting board (4) is lifted or lowered by jacks (31, 32) interposed between the base board (2) and itself. A fixing tool mounting board (8) is tilted by a jack (61) and a slidable member (62), which are interposed between the lifting board (4) and itself. With this arrangement, a position in height and an angle of inclination of the animal fixing tool (100) mounted on the fixing tool mounting board (8) are determined, and fine adjustments are performed by suitable operations of the respective jacks (31, 32, 61). The animal fixing tool (100) is prevented from slipping down by a fixing tool slip-down preventive collar piece (7). <IMAGE>

Abstract (fr)

Un appareil pour supporter un instrument de fixation (100) d'un animal, auquel est fixé un petit animal expérimental, est supporté dans une position prédéterminée par rapport à un équipement de contrôle (300). Une plaque de levage (4) est soulevée ou abaissée par des vérins (31, 32) interposés entre elle et la plaque de base (2). Une plaque de montage (8) de l'instrument de fixation est inclinée par un vérin (61) et un élément coulissant (62) qui sont interposés entre elle et la plaque de levage (4). Cette configuration permet de déterminer une position en hauteur et un angle d'inclinaison de l'instrument de fixation (100) monté sur la plaque de montage (8) et d'effectuer des réglages fins par des manipulations appropriées des vérins respectifs (31, 32, 61). Un rebord (7) empêche l'instrument de fixation (100) de glisser vers le bas.

IPC 1-7

**A61D 3/00**

IPC 8 full level

**A61D 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61D 3/00** (2013.01)

Cited by

CN109771072A; EP1149565A3; CN101953719A; CN106539629A; CN106859806A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9315689 A1 19930819**; EP 0584357 A1 19940302; EP 0584357 A4 19940316

DOCDB simple family (application)

**JP 9200151 W 19920213**; EP 92905004 A 19920213